
Praktiskt möte Malmgården 
den 7:de juni 2018 

Vello ledde mötet. Det inleddes med en tyst samling, varefter Riita läste ingressen, därefter läste Lena 

traditionerna och efter det följde en kort delningsrunda. Slutligen läste Sven inledningstexten. Efter 

det övergick gruppen till att behandla dagens frågor. 

1. Övriga frågor anmäls 
Följande övriga frågor anmäldes: 

a. Ersättare för mötesöppnare 

b. Nycklar uppföljning 

c. Information om malmgårdsgruppens konvent 

d. Uppföljning välkomstkuvert 
 

2. Fastställande av dagordning 
Dagordningen till dagens möte fastställdes. 

3. Protokoll från föregående möte 
Protokoll från föregående möte delades ut och godkändes.  

4. Mötesrapportering 

Måndagar  
Stegmöte. Lars öppnar. Mötet har börjat stabilisera sig. 

Tisdagar  
Temamöte: Tacksamhet. Stefan och David.  

Onsdagar  
Talarmöte: Lifestory. Ruben, David (den yngre) och Anette, hjälps åt med talarbokning, kaffekokning 

sköter Pelle.  

Torsdagar  
Temamöte: Traditioner och koncept. Riitta och David. Och Joakim O hjälper till. Nyckel behövs 

Fredagar  
Temamöte: Andlig utveckling. Joakim B. och en ny servicevillig Joakim har tillkommit. Det är nu fyra 

olika Joakim som gör service på Malmgården.  

Lördagar 
Temamöte: AA’s historia. (kl 10.00) Läser boken För det vidare. Göran och Lars brukar öppna. 

Stegmöte/Stora boken (kl 11:15). Pelle (2) gör service.  

Temamöte: Dagliga reflektioner. (19:30) Joakim S gör service. 

Söndagar 
Boktalarmöte. Micke.S och Vello.  



5. Tjänare rapporterar och väljs 

a. GSR och vice GSR 
Vello redogjorde för senaste kretsmöte. 29 maj, gruppsamvetsmöte på kretsnivå. Servicevillighet och 

ansvarsfördelning i grupperna diskuterades bland annat.  

Tjänare saknas till flera uppgifter. Vice ordförande behövs till exempel. Fundera på det.  

b. Kassör, vice kassör och ekonomifrågor  
Anette är kassör och har sammanställt statistik för maj. Totalt 7072 kronor i hatt och swish. 90 kronor 
i bokpengar. 7180.93 på bankkontot, 9000 i kontanter. Hyran betald och Inköps-Pelle har fått 5000 för 
inköp. 
  

c. Sekreterare och vice sekreterare 
Då Micke S uppenbarligen prioriterat annat har vice sekreterare Joakim S klivit in för att skriva detta. 

d. Litteraturansvarig 
Ingen permanent litteraturansvarig är tillsatt. Den som är villig kan prata med någon annan som gör 

service för att ta över uppdraget.  

Vi bör säkerställa att vi har litteratur till konventet. 

e. Inköpsansvarig 
Inköpsansvarige Pelle ej närvarande. 

f. Nykomlingsansvarig 
Stefan ser till att välkomstmaterial finns till sommaren.  

g. Web-ansvarig 
Joakim S . ca 400 besökare  månaden jämfört med ca 200 för ett år sedan. 

6. Femte traditionen 
Vi för budskapet vidare varje kväll 19:30. Uppdatera broschyrstället på biblioteket. Stefan kollar innan 

sommaren. 

7. Namnförslag på tjänare i krets och region 
Plats för att anmäla intresse gavs. Finns information om uppdrag på AA’s hemsida.  

8. Övriga frågor 

a. Ersättare för mötesöppnare, pool 
Vi får försöka prata med varandra och vara villiga att ställa upp. Sven, Joakim O, Nisse, Anette mfl 

ställer gärna upp, Det kan vara ett problem med nycklar.  Främst de som har ansvar för mötet som får 

sköta det.  

Vi upprättade en lista med en pool av personer som kan tänka sig vara öppnare.  

Ordinarie nyckellista skickades också runt förpåseende. 

b. Nycklar uppföljning 
Vi behöver få tillbaka nycklar av Tony och Simon. David kollar hur Tonys nycklar fungerar. Sven 

kontakta Simon. 



Vi får inte störa föreningen gustafs skål för att få upplåst om vi saknar nycklar till ett möte. Upplåsning 

måste vi sköta internt.  

Förslag lyftes att skaffa fler nycklar. Beslut togs inte utan gruppsamvetet diskuterade behovet att ta 

ett beslut snabbt inför sommaren å ena sidan, och vikten av att ha bättre kontroll över vårt läge och 

vårt nyckelbehov innan vi börjar be om hjälp ber om att få flera nycklar. Inget beslut togs. 

Flera områden diskuterades rörande nyckelläget. Vi behöver ha bättre processer runt nyckelhantering. 

Vore bra att kunna byta kod, skall ju vara kopplat till ett namn när man ringer Securitas.  

Vello tar på sig att uppdatera listan.  

c. Information om malmgårdsgruppens konvent 
Nya flyers till konventet är upptryckta. Alla kan hjälpas åt att vika dem. De som är intresserade av att 

göra service på konventet kan förslagsvis komma till det praktiska mötet 2 augusti. 

d. Uppföljning välkomstkuvert 
• Uppföljning av maj månads mötesbeslut om att lägga med ett litet häfte med sinnesrobönen.  

• Uppföljning av förslaget att dela ut pocketversionen av stora boken 

Båda dessa punkter skjuts upp till nästa praktiska möte. 

9. Nästa praktiska möte 
Vi beslöt att ha sommaruppehåll för praktiska möten samt för gruppsamvetsmötet. Nästa praktiska 

möte blir därför Torsdag den 2 augusti.  

10. Mötets avslutande 
Vello tackade de 18 närvarande personerna och mötet avslutades med sinnesrobönen. 

    

 

Vid protokollet / Joakim. S 

 

 

 


